

Castelló posa en valor la unió amb Europa per a empoderar l'espai urbà i millorar la qualitat de vida

Marco apel·la a un futur lligat a la UE com a via per a recuperar la normalitat “des de la cautela” i agraeix a la població el seu esforç per a revertir “un context realment complicat”

La simbiosi local i comunitària ha permés impulsar en l'Estat d'Alarma altres dues de les dotze operacions cofinançades per FEDER

Castelló posa en valor aquest estiu l'impacte que la cooperació amb Europa a través dels fons FEDER està tenint a la ciutat, i que es tradueix en la materialització de projectes per a cuidar i facilitar el dia a dia a la ciutadania i protegir i empoderar l'espai urbà.

Amb el lema ‘Et mereixes l'estiu’, l'Ajuntament de Castelló llança una campanya per a agrair a la població “la responsabilitat i el compromís realitzat durant aquests últims mesos per a superar un context molt complicat des del punt de vista sanitari, social i econòmic; anem en el bon camí, i des de la cautela, la ciutadania es mereix aquest xicotet respir que arriba amb l'estiu i la volta progressiva a les seues rutines”, assenyala l'alcaldessa, Amparo Marco. “Fins i tot amb totes les adversitats, la nostra ciutat continua girant i apostant per un futur on el benestar, les oportunitats, la sostenibilitat i la inclusió social siguen les que marquen el guió de la nostra història”, afirma.

Segons Marco, és en aquesta conjuntura quan la unió Castelló i Europa es fa més necessària que mai. “Estem dissenyant un futur col·lectiu de la mà de l'Estratègia de Desenvolupament Urbà Sostenible i Integrat, EDUSI-Transforma Castelló, dotada amb 20,2 milions d'euros i cofinançada pel Consistori i el Fons Europeu de Desenvolupament Regional (FEDER)”.

La simbiosi entre la política local i la comunitària ha permés l'avanç durant la vigència de l'Estat d'Alarma de dues de les dotze operacions contemplades en la EDUSI. D'una banda s'han aprovat els expedients de contractació per a ampliar la xarxa ciclista urbana en l'avinguda Castell Vell i Pascual Asensio (amb un pressupost de quasi 600.000 euros), que se sumen als 5 quilòmetres ja executats també gràcies a FEDER en l'avinguda Casalduch, Ciutat del Transport i Gran Via.

Per altra banda, també s'ha donat llum verda a una de les operacions de major envergadura de l'Estratègia: la rehabilitació integral de l'actual Casa de la Cultura del carrer Antonio Maura per a transformar-la en un Centre d'Enveliment Actiu i Saludable. El projecte suposarà una inversió de 4,5 milions d'euros i pretén “situar a les persones majors en l'eix de les polítiques del benestar, els serveis i l'urbanisme”, recorda Marco.

Al costat d'aquestes actuacions ja en marxa, figuren les ja executades com el pont del Riu Sec entre el Raval Universitari i l'avinguda l'Alcora; la millora de l'accessibilitat en les parades de bus i la renovació de la flota municipal per vehicles sostenibles de baixes emissions. A més, des d'aquest estiu la ciutadania disposa d'un espai d'oci i coworking a l'aire lliure com el renovat parc de la Panderola del Grau, i d'un

nou i segur accés a la platja a través del Camí La Plana, convertit en un corredor verd per a ciclistes i vianants de 3,8 quilòmetres.

“Tenim un clima magnífic, la mar, i un espai urbà cada vegada més sostenible, divers, segur i integrador que s'ompli de propostes per a anar sumant felicitat, oportunitats i qualitat de vida. Propostes que arriben per a quedar-se, com l'estiu que ara comença, i durant el qual puguem anar, a poc a poc, deixant arrere aquest període tan dur”, conclou Marco.

Castelló, 5 de juliol de 2020

Castelló pone en valor la unión con Europa para empoderar el espacio urbano y mejorar la calidad de vida

Marco apela a un futuro ligado a la UE como vía para recuperar la normalidad “desde la cautela” y agradece a la población su esfuerzo para revertir “un contexto realmente complicado”

La simbiosis local y comunitaria ha permitido impulsar en el Estado de Alarma otras dos de las doce operaciones cofinanciadas por FEDER

Castelló pone en valor este verano el impacto que la cooperación con Europa a través de los fondos FEDER está teniendo en la ciudad, y que se traduce en la materialización de proyectos para cuidar y facilitar el día a día a la ciudadanía y proteger y empoderar el espacio urbano.

Bajo el lema ‘Te mereces el verano’, el Ayuntamiento de Castelló lanza una campaña para agradecer a la población “la responsabilidad y el compromiso realizado durante estos últimos meses para superar un contexto muy complicado desde el punto de vista sanitario, social y económico; vamos en el buen camino, y desde la cautela, la ciudadanía se merece ese pequeño respiro que llega con el verano y la vuelta progresiva a sus rutinas”, señala la alcaldesa, Amparo Marco. “Aun con todas las adversidades, nuestra ciudad sigue girando, sigue apostando por un futuro donde el bienestar, las oportunidades, la sostenibilidad y la inclusión social sean las que marquen el guion de nuestra historia”, añade.

Según Marco, es en esta coyuntura cuando la unión Castelló y Europa se hace más necesaria que nunca. “Estamos diseñando un futuro colectivo, como fija la hoja de ruta de la Estrategia de Desarrollo Urbano Sostenible e Integrado, EDUSI-Transforma Castelló, dotada con 20,2 millones de euros y cofinanciada por el Consistorio y el Fondo Europeo de Desarrollo Regional (FEDER)”.

La simbiosis entre la política local y la comunitaria ha permitido el avance durante la vigencia del Estado de Alarma de dos de las doce operaciones contempladas en la

EDUSI. Por un lado se han aprobado los expedientes de contratación para ampliar la red ciclista urbana en la avenida Castell Vell y Pascual Asensio (con un presupuesto que roza los 600.000 euros), que se suman a los 5 kilómetros ya ejecutados también gracias a FEDER en la avenida Casalduch, Ciudad del Transporte y Gran Vía.

Por otro, también se ha dado luz verde a una de las operaciones de mayor envergadura de la Estrategia: la rehabilitación integral del actual Casa de la Cultura de la calle Antonio Maura para transformarla en un Centro de Envejecimiento Activo y Saludable. El proyecto supondrá una inversión de 4,5 millones de euros y pretende “situar a las personas mayores en el eje de las políticas del bienestar, los servicios y el urbanismo”, recuerda Marco.

Junto a estas actuaciones ya en marcha, figuran las ya ejecutadas como el puente del Río Seco entre el Raval Universitari y la avenida Alcora; la mejora de la accesibilidad en las paradas de bus y la renovación de la flota municipal por vehículos sostenibles de bajas emisiones. Además, desde este verano la ciudadanía dispone de un espacio de ocio y *coworking* al aire libre como el renovado parque de La Panderola del Grau, y de un nuevo y seguro acceso a la playa a través del Camí La Plana, convertido en un corredor verde ciclopeatonal de 3,8 kilómetros.

“Tenemos un clima magnífico, el mar, y un espacio urbano cada vez más sostenible, diverso, seguro e integrador que se llena de propuestas para ir sumando felicidad, oportunidades y calidad de vida. Propuestas que llegan para quedarse, como el verano que ahora empieza, y en el que ojalá podamos ir, poco a poco, dejando atrás este periodo tan duro”, concluye Marco.

Castelló, 5 de julio de 2020